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PÖYTÄKIRJA 
 
Aihe:      107-G piiri  Työvaliokunnan kokous 
Aika:       6.11.2018  klo 18.00 – 20.00 
Paikka:   GoToMeeting 
 
Jakelu sähköpostitse:  DG Mauri Koskela, 1 VDG Heikki Näsi, 2 VDG Erkki Mäntylä, IPDG Olavi 
Vesanen, CS Olavi Harju, CT Erkki Iso-Markku, GLT Jonny Paananen, GMT Heikki Rautiainen, 
GST Taisto Kotila, PR ja Internet Jari Rytkönen, LC Quest Johanna Arho-Forsblom, alueen 
puheenjohtajat: Taisto Kotila, Tuomo Kilpinen, Taisto Rinne, Jouko Vierimaa, Ossi Väistö 
Läsnäolijan nimi on alleviivattu. 
 

1. Kokouksen avaus 
DG Mauri Koskela avasi kokouksen. 

 
2. Kokouksen järjestäytyminen ja läsnäolijat 

Kokouksen puheenjohtajana toimii DG Mauri Koskela ja sihteerinä CS Olavi Harju. 
 

3. Piirikuvernöörin tiedotteet 
Käsiteltiin piirikuvernöörin marraskuun tiedotetta ja DG otti esille kaksi kohtaa. On ilmoitettu, 
että Sri Lankaan ei enää lähetetä silmälaseja. On kuljetus vaikeuksia ja kustannukset ovat 
kasvaneet. Virossa Tallinassa järjestetään Europa Forum ensi syksynä 3. -6.10.2019. Jari 
Rytkönen sanoi, että nyt jo voi ilmoittautua, 3 päivän paketti maksaa 595 €/henkilö.  
 

4. Jäsenkasvu- ja koulutussuunnitelmat 
GLT Jonny Paananen sanoi, että on pohdittava klubivirkailijoiden koulutusta. DG Mauri 
Koskela sanoi, että hän järjestää vielä tänä syksynä palaverin, jossa asiaa käsitellään. 
Palaveriin kutsutaan ainakin GLT, GMT ja GST. 
Piirin jäsenmäärä on nyt 1358. Piirissä on 28 klubia, joissa on alle 20 jäsentä. Kaikissa 
pohjoismaissa on jäsenistön vähenemistä, Suomessa jäsenistö vähenee eniten. 
Tuomo Kilpinen kysyi, onko piirillä Haku Päällä-kampanjaan muuta kuin banderolleja. DG 
vastasi, että isoja käytännön toimia piirillä ei ole ja toivoi klubien aktiivisuutta. 
1VDG Heikki Näsi sanoi, että Kivijärvellä klubin muuttaminen yhtenäisklubiksi aiheutti suuren 
positiivisen muutoksen klubin toimintaan. Jari Rytkönen sanoi, että naisten pieni määrä 
Lioneissa on Suomen heikkous. Yleinen, laaja, käsitys on, että naiset piristävät Lions 
toimintaa.  
Jari Rytkönen tiedusteli, onko Haku  Päällä-kampanjan materiaalin etsiminen klubien 
vastuulla. Aiheesta löytyy 11 sivuinen paketti. Tuomo Kilpinen lisäsi, että 11 sivuinen paketti 
ei ole tarkoitettu yksin luettavaksi, vaan klubin ja piirin koulutusvastaavien kanssa porukalla 
käsiteltäväksi. 
Jari Rytkönen sanoi, että klubien MyLCI raportointi on huonossa kunnossa. DG sanoi, että 
on lähettänyt tiedotteen klubeille, joilta raportointi puuttuu. Raportointi on edelleen 
huonossa kunnossa. Päätettiin, että ensi keväänä on panostettava sihteerikoulutukseen.  
 

5. Toimikunta-asiat 
Johanna Arho-Forsblom kertoi, että Lions Questilla menee G-piirissä hyvin. Lions Questia 
uudistetaan. Uudistuksen pilottikoulutuksen käyttöönottoon on haettu LCIF:lta CORE4-
rahaa. 
Raha on saatu ja pilottikoulutus järjestetään Konnevedellä, Jyväskylässä, Uuraisilla ja 
Kivijärvellä. Lions -liitto on on myöntänyt ison summan PuSu-rahaa liikuntaserakoulutuksen 
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järjestämisistä varten. Meidän piiriin on tulossa tällainen, valmentajille ilmainen, kahden 
illan koulutus keväällä 2019. 
Tuomo Kilpinen sanoi, että LC Muurame on sopinut kunnan kanssa, että 2 opettajaa 
koulutetaan vuosittain. Jari Rytkönen sanoi, että LC Uuraisilla on samanlainen sopimus ja 
että melkein kaikki opettajat on koulutettu. 
Todettiin, että nuorisovaihto oli viime kaudella vähäisempää kuin edellisillä kausilla. 
Rauhanjulistekilpailuun on panostettava jo keväällä 2019. 
Hyvän Päivän Leijonamarssi 6.10.2018 oli onnistunut tapahtuma, marssi jono näytti 
komealta. Facebookissa on tapahtumasta hyvät kuvat ja Keskisuomalaisessa oli kaksi 
juttua. 
Metso Leijonan tekeminen on käynnissä. Ilkka Salosen tiedote aiheesta mennyt klubeille. 
ARS adressien myynti klubeille käynnissä. Klubeilla on paljon adresseja, koska aikaisempi 
myynti onnistunut hyvin. Nyt on panostettava adressien käyttöön, jotta uusien adressien 
myynti jatkuisi hyvänä. 
Jari Rytkönen puhui LCIF:n suurkeräyksestä, jossa suomen laskennallinen osuus on 70€/ 
jäsen / vuosi 3 vuoden ajan. Rahat menevät 100 % hyväntekeväisyyteen. Klubien tilitykset 
LCIF:ään ovat vähäiset, ne loppuivat käytännössä melkein kokonaan, kun piiri lakkasi 
keräämästä LCIF rahaa. 
 

6. Aluefoorumit vko 48 / 2018 tilanne ja aiheet,  Apj:t vastaavat 
Nyt on 4 foorumia samana päivänä 27.11.2018. Kuvernöörit sopivat vierailut. 1.alueen 
foorumi jäi ilman kuvernöörivierailua. Apj Tuomo Kilpinen kertoi, että 2.alueen foorumiin 
tulee 2VDG Erkki Mäntylä, ARS ja LCIF vastaavat ja he käyttävät puheenvuorot. Pääaihe 
on Haku Päällä-kampanja, aiheeseen liittyy ryhmätyö. 
Suunniteltava miten järjestelyt tehdään jatkossa, jotta päällekäisyydet voitaisiin estää. 
Voisiko syksyn aluefoorumi olla aikaisemmin? 
 

7. Ensi kauden virkailijatilanne 
Virkailijatilanne käytiin läpi. Apj:t ja Lpj:t puuttuvat, muuten tilanne on kohtalaisen hyvä. 
Toivotaan, että aluefoorumeissa nimetään Apj ja Lpj henkilöitä.  
 

8. Piirin talous, rahatilanne / talousarvio 
Piirin taloustilanne on hyvä, hallintotilillä 14531,59 € ja aktiviteettitilillä 13817,94 €  
Aktiviteettitilin rahat menevät Uuraisten nuorisoleiriin. Klubien nuorisoleirimaksuja varmasti 
vielä puuttuu. Hyvän Päivän Leijonamarssista tuli kuluja 304,79 €, tämän maksamisesta 
laitetaan oma pykälä piirihallituksen esityslistaan.  
 

9. Tilinpäätös, toimintakertomus ja toiminnantarkastajien lausunto 
Tilinpäätös on kunnossa. Toimintakertomuksen 2017-2018 lisäykset ja muutokset suoraan 
IPDG Olavi Vesaselle.  
 

10. Klubivierailut 
DG Mauri Koskelan vierailut 15/31, 1VDG Heikki Näsin vierailut 10/20 ja 2VDG Erkki 
Mäntylän vierailut 10/10. 
 

11. Seuraavat kokoukset: 
     Työvaliokunnan kokoukset:                Piirihallituksen kokoukset: 
     22.1.2019  GoToMeeting                24.11.2018  Rantakartano Pöyhölä, Keuruu 
     20.3.2019  GoToMeeting                          9.02.2019  Matara 
                     6.04.2019  Matara 
                     5 / 2019     vaihtokokous 
Aluefoorumit: vko 48 / 2018 Apj:t vastaavat 
            vko 10 / 2019 Apj:t vastaavat 
Lions juhla:  9.3.2019 Nikolainsali, Jyväskylä 
G-piirin vuosikokous: 13.4.2019  Mänttä-Vilppula 



Suomen Lions-liiton vuosikokous: 7.-9.6.2019 Kalajoki 
 
12.Muut asiat 
     IPDG Olavi Vesasella on vielä viime kaudelta jakamatta 4 kpl 100 % presidentin ansiomerkkiä  
     ja 4 kpl muita ansiomerkkejä. Keskusteltiin missä ne voisi jakaa. Sovittiin, että IPDG Olavi  
     Vesanen harkitsee asiaa ja sitten päättää missä ne jakaa.  
 
13.Kokouksen päättäminen 
     DG Mauri Koskela päätti kokouksen klo 20.45 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


